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MAANMITTARIKILTA RY 
Hallituksen kokous 11/2018 
Aika: 2.5.2018 klo 17:00 
Paikka: Monttu, Otakaari 4, 02150 Espoo 
 
Paikalla: 
Meri Ahokas 
Janne Olin 
Veera Lehto 
Iiro Vainikainen 
Juho Virtanen 
Ilmari Talvitie 
Tommi Alajoki 
Helena Huhtinen 
Silja Jousi 
Laura Tuomainen 
Ville Alasalmi 
Henri Miettinen 
Poissa: 
Julianna Porkka 
 
 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:03. 

 
2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 
Esitys: Myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeus seuraaville henkilöille: 
Henri Miettinen 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
 

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 
Hyväksyttiin kokouksen esityslista työjärjestykseksi. 
 

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
- 9/2018 

Hyväksyttiin kokouksen 9/2018 pöytäkirja. 
 

6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT  
Esitys: Valitaan Meri Ahokas ja Silja Jousi pöytäkirjantarkastajiksi. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN 
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Esitys: Valitaan Silja Jousi kirjoittamaan tiivistelmä viikkotiedotteeseen. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
8. ILMOITUSASIAT 

Wabu ei lobu. 
 

9. KUULUMISKIERROS 
Tommi: V*tun hyvää. Kävin lenkillä. 
Hege: Mä oon hengissä ainakin jollain tavalla. Join aika paljon skumppaa - eskaloitu. 
Janne: Nuori kuollu fretti. 
Silja: Wapun jälkeinen masennus. 
Iiro: Olo mitä parhain. Ois pitäny mennä tänäänkin töihin. 
Meri: Mulla on iha hirvee wappukuppa, mut näin kivan kisun. 
Ilmari: Joo o. Homma toimii. 
Laura: Ihan jees, mut pitäs keksii elämällään jotain järkevää joskus. 
Helena: Mulle kuuluu ihan hyvää oikeestaan. 
Veera: Ihan hyvää. Täytän UVP-ilmoa. 
 

10. RAHA-ASIAT 
10.1. Hyväksyttävät laskut 

Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: 
Tuotantotalouden Kilta Prodeko ry, MK-Prodeko Beach tapahtuman kulujen tasaus, 
240,74 € 
Bookcover, Geometreksen 2/2018 painatus, 395,00 € 
Kasilinja Oy, Aatun bussivuokra, 675,00 € 
Cosa Nostra Crew Oy, tarvikkeita vuosijuhlille, 380,00 € 
Sanoma Media Finland Oy, Tiede -yhdistelmätilaus, 81,70 € 
Fokus Media Finland Oy, Cosmopolitanin kestotilaus, 35,70 € 
Paula Riipi, Korvaustosite, Diskopallo vujuille, 25,00 € 
Ville Alasalmi, Korvaustosite, Vuoden fuksi -pokaalin kaiverrus ja palkinto, 32,89 € 
Ville Alasalmi, Korvaustosite, MK & IK Dataa workshopin tarjoilut, 8,20 € 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

10.2. Killan kortilla tehdyt hankinnat 
Esitys: Hyväksytään seuraavat killan kortilla tehdyt hankinnat: 
17.4.2018, K-Supermarket Postitalo, kokoustarjoilut, 6,47 € 
30.4.2018, Alko Leppävaara, Skumpat ullikselle, 95,88 € 
30.4.2018, Prisma Sello, Haamupalan, kiltapäiväkännien ja wappuetkojen tarjoilut,  
219,72 € 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

10.3. Uudet jäsenet 
 
11. PALAUTELAATIKKO 

Esitys: Käydään läpi palautelaatikkoon tullut palaute: 
- Hallituksen kokouksista ilmoittaminen ja hallituksen kuulumiskierros 

Päätös: Todettiin, että esityslistaa on hyvin haastavaa lähettää aiemmin kuin se lähetetään  
nykyisellään. Todettiin myös, että kuulumiskierroksen lisääminen viikkotiedotteeseen ei lisää  
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kiltalaisten tietoisuutta hallituksen toiminnasta. Kuulumiskierroksen lisäämisen sijaan pyritään  
jatkossa panostamaan kokoustiivistelmän kattavuuteen ja lisäämään kiltalaisten tietoisuutta  
pöytäkirja-arkistosta. Pyritään myös jatkossa ilmoittamaan kokouksen oikea alkamisaika  
viikkotiedotteessa.  

 
12. HALLITUSHÄRPÄKE 

Esitys: Ilmari Talvitie, Veera Lehto ja Meri Ahokas kertovat takkien tilanteen: Takit tulivat.             
Ilmari Talvitie toimittaa takit  ja logon uuden version painattajalle. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

13. HOMONAAMALAULU 
Esitys: Käydään läpi jo tulleita ehdotuksia, keskustellaan millaisen vastaanoton laulun          
muuttaminen on saanut kiltalaisten keskuudessa: Ehdotus on saanut ristiriitaisen         
vastaanoton. Herättää vahvoja tunteita puolesta ja vastaan. Ehdotuksia uusiksi sanoiksi on           
tullut paljon - osa asiallisia, osa epäasiallisia.  
Päätös: Jatketaan ehdotuksien keräämistä. Markkinoidaan asiaa killan kanavissa. Valitaan         
seuraavassa kokouksessa muutamia vaihtoehtoja, joista jäsenistö saa esittää mielipiteensä. 
 

14. DEKAANIN LOUNAS 
Esitys: Meri Ahokas, Janne Olin ja Helena Huhtinen kertovat lounaalla käsitellyt asiat: 
Tiedustelimme kokouksessa RYM-pääsykoeuudistuksen perusteluja ja mahdollisuutta      
vaikuttaa uudistuksiin. Saadut vastaukset eivät olleet tyydyttäviä. Odotamme tällä hetkellä          
parempaa vastausta sähköpostitse.  
 
Kokouksessa keskusteltiin myös Geometric design of roads -kurssin tulevaisuudesta. Linkki          
jatkaa asian hoitamista mahdollisimman pian yhdessä Georakentamisen ohjelman johtajan         
kanssa. 
 
Killan on tärkeää osallistua tulevien pääsykokeiden suunnitteluun. Tällä hetkellä         
pääsykokeista ei ole vielä minkäänlaisia luonnoksia. 
 
Uusien ENG-kandipääaineen opiskelijoiden vastaanottavasta killasta ei ole vielä selvyyttä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

15. TOIMINNANSEURANTAKOKOUS 
Esitys: Päätetään toiminnanseurantakokouksen päivämäärä ja kokouksessa käsiteltävät       
asiat. 
Päätös: Toiminnanseurantakokous pidetään 21.5.2018 klo 18:00. 
Kokouksessa käsitellään ainakin seuraavat asiat: 

- Killan talous 
- Alkuvuoden toiminta 
- Syksyn tuleva toiminta 
- Sääntöjen hyväksyminen toiseen kertaan 

 
16. TERASSIHANKE 
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Esitys: Meri Ahokas kertoo hankkeen tilanteen: Hanke ei ole vielä edennyt merkittävästi. IK  
suunnittelee terassin. MK:lta tarvitaan apua rakentamiseen. Koulun puolesta asian pitäisi olla  
OK. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
17. JAOSTOKIERROS 

17.1. Opintojaosto 
17.1.1. Mittariedustus maisterienohjelmien ohjausryhmässä 

Esitys: Ohjausryhmään olisi toivottavaa saada hallituksen jäsen, jotta hallitus  
saada tietoa suoraan. 
Päätös: Päätettiin, että ohjausryhmään liittyvät Helena Huhtinen (varsinainen  
jäsen) ja Meri Ahokas (varajäsen). 

17.1.2. Maisteriohjelmien ohjausryhmän kokous 26.4. 
Esitys: Helena Huhtinen kertoo tärkeimmät kokouksessa käsitellyt asiat        
paikalla olleiden kokousmuistiinpanojen pohjalta:  

- Aalto-kurssit poistuvat ja tilalle tulossa “University Wide” -kurssit.  
- Maisteriohjelmiin ollut paljon hakijoita ja taso pääasiassa hyvä 
- Vaihto-opiskelijoita vastaanotetaan tällä hetkellä paljon enemmän      

kuin mitä Aallosta lähtee. Noin 10-20 % maisteriopiskelijoista lähtee         
vaihtoon ja tavoitteena on 50 % 

- 55 op+ opiskelijoiden määrän ennuste on Aallossa laskeva. Yksi syy          
voi olla, että kolme 5 op kurssia yhdessä periodissa on liian työläs ja             
kahdella kurssilla ei pääse 55 op/vuodessa. Todettiin, että joko 6 op           
kurssit tai 4 periodia voisi olla ratkaisu. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
17.2. Fuksijaosto 

17.2.1. Maisterien afterwork -tapahtuma 
Esitys: Keskustellaan järjestetäänkö keväällä tai kesällä maisterien afterwork        
-tapahtuma. 
Päätös: Iiro Vainikainen ja Helena Huhtinen vastaavat järjestelyistä.  
Tapahtuma järjestetään kesällä. Päätetään tarkempi ajankohta myöhemmin. 

17.2.2. Apustin ja Guild Guide 2018 
Esitys: Juho Virtanen ja Iiro Vainikainen kertovat lehtien tilanteen: Iiro  
Vainikainen osallistuu ensi viikolla Guild Guide tapaamiseen koulun  
henkilökunnan kanssa. On vielä epäselvää tehdäänkö julkaisu paperisena vai  
e-julkaisuna. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

17.3. Muut jaostot 
17.3.1. Syksyn tapahtumien suunnittelu ja tilakähmyt 

Esitys: Päätetään päivämäärä jolloin katsotaan läpi syksyn tapahtumia.        
Päätetään edustaja tai edustajat tilakähmyihin (17.5.). 
Päätös: Meri Ahokas sopii IE:n ja kapteenien kanssa suunnittelupäivän  
ajankohdan. Todettiin, että koko hallitus on estynyt tilakähmyistä. Pyritään  
hankkimaan kiltalaisista yksi edustaja tilakähmyihin. 

 
18. MENNEET TAPAHTUMAT 
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18.1. ENG hallitusten kiltiskiertely 17.4.2018 
Esitys: Meri Ahokas kertoo tapahtuman kulun: Tapahtuma sujui hyvin. Mittarien          
rastista pidettiin. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.2. Helsinginkadun appro 18.4.2018 
Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman kulun: Meni hyvin, kaikki oli paikalla. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.3. Aamusitsit 24.4.2018 
Esitys: Laura Tuomainen ja Veera Lehto kertovat tapahtuman kulun: Tapahtuma sujui           
hyvin. Ainoa ongelma oli, että ruuat eivät mahtuneet jääkaappiin edeltävänä päivänä.           
Ensi vuonna voisi harkita jatkojen järjestämistä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.4. Kiltapäiväkännit 29.4.2018 
Esitys: Meri Ahokas kertoo tapahtuman kulun: Osallistujia oli paljon ja speksien           
katsominen sujui hyvin. Ihmiset pitivät tapahtumasta, mutta tila on hieman ahdas. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.5. Haamupala 30.4.2018 
Esitys: Janne Olin kertoo tapahtuman kulun: Järjestelyt sujuivat hyvin. Ruokaa jäi           
hieman yli (muutama paketti juustoa ja yksi lava jogurttia). Päivitetään ruokalistaan           
ensi vuodeksi. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.6. Wappuetkot 30.4.2018 
Esitys: Meri Ahokas kertoo tapahtuman kulun: Tapahtuma sujui hyvin. Ei ollut suurta 
yleisöryntäystä. Securitas tuli valittamaan sisällä juomisesta, mutta tästä ei koitunut  
ongelmia. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
19. TULEVAT TAPAHTUMAT 

19.1. Excukierros tanskalaisille 3.5.2018 
Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtuman tilanteen: Excukierros ei toteudu, koska          
vierailijat olivat järjestäneet päällekkäistä ohjelmaa. Tanskalaiset vierailivat jo        
Ullanlinnanmäellä ja Aallon kampuksella. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.2. CGI-excu 7.5.2018 
Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtuman tilanteen: Ilmoittautuminen sulkeutuu        
huomenna. Molemmilta killoilta on ilmoittautunut 4 ihmistä. 
Päätös: Mainostetaan tapahtumaa ilmoittautumisen sulkeutumiseen asti ja harkitaan        
sen jälkeen tapahtuman järjestämisen mielekkyyttä. 

19.3. Lakkisitsit 12.5.2018 
Esitys: Laura Tuomainen ja Veera Lehto kertovat tapahtuman tilanteen:         
Ilmoittautuminen aukeaa huomenna klo 12:00. Työvoimaa pitäisi olla sopivasti. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.4. AATU 17.5.2018 
Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: Maksutiedot lähetetty. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.5. Noin viikon studio 24.5.2018 
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Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: Ilmoittautuminen menee kiinni  
6.5.,osallistujat tulee ilmoittaa viimeistään 9.5. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.6. Hallituksen kesäpäivät 15.-17.6.2018 
Esitys: Mietitään kesäpäiville ohjelmaa: Ilmari Talvitie suunnittelee ohjelman. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.7. Killan kesäpäivät 21.-22.7.2018 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman tilanne: Ohjelma on tulossa. Paikka on varattu. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.8. Geometres 50v. juhlat 
Esitys: Ilmari Talvitie kertoo tapahtuman tilanteen: Järjestetään lauantaina 1.9.2018.         
Ilmari Talvitie suunnittelee ohjelman. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.9. UVP 22.8.-30.8.2018 
Esitys: Janne Olin ja Iiro Vainikainen kertovat tapahtuman tilanteen: 3 ilmoittautunut           
edellisen kokouksen jälkeen. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.10. NM 2.10.-6.10.2018 
Esitys: Julianna Porkka, Ville Alasalmi ja Meri Ahokas kertovat järjestelyiden 
tilanteen: NM kokous pyritään järjestämään ensi viikolla. MIL ei toivo erityistä  
näkyvyyttä tapahtumassa. NM:n kuuluu kilpailut, joissa on kiertopalkinto. Palkinto  
löytyi neljän vuoden poissaolon jälkeen MK:n kiltahuoneelta. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
20. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 

Telegram chatteihin tapahtumista spämmääminen koetaan rasittavana. Olisi ehkä parempi,  
jos olisi yksi tiedotuschat. 

 
21. SEURAAVA KOKOUS 

Puheenjohtaja kutsuu hallituksen koolle. 
 

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:27. 

 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi, 
 
 
_________________________ __________________________ 
Meri Ahokas Janne Olin 
Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja 


